

Press Release / Pressemitteilung

JUVE 2010/2011 RECOMMENDS MLAWGROUP

4 MLAWGROUP PARTNERS IDENTIFIED AS “FREQUENTLY RECOMMENDED LAWYERS”

Munich, November 19, 2010

In its 2010/2011 latest edition JUVE, the leading German law firm directory, recommends MLawGroup in the following categories and practice areas:

Region of Southern Germany

„The appreciated Munich law firm has a distinctive profile in the market: Its focus on technology companies and international investors who are engaged in this sector has shown to be utmost successful. MLaw went forward in the IT as well as in the life science sector; the counsel of O2 (regarding divers extensive outsourcing projects) and MediGene has shown to be permanent. The VC praxis was never engaged beyond this segment of the market and that is why it was not affected by the general downturn.“

M&A

„A law firm which is clearly focused on technology and has a substantial portion of cross-border activity (especially from the USA).“

Media, Technology and Communication, Information Technology

JUVE 2010/2011 EMPFIEHLT MLAWGROUP

4 MLAWGROUP PARTNER ALS „HÄUFIG EMPFOHLENE ANWÄLTE“ GENANT

München, 19. November 2010

In der aktuellen Ausgabe 2010/2011 empfiehlt JUVE, das führende Handbuch für Wirtschaftskanzleien in Deutschland, MLawGroup in folgenden Kategorien und Praxisbereichen:

Region Süden

„Die geschätzte Münchner Kanzlei besitzt im Markt ein ausgeprägtes Profil: Ihr Fokus auf Technologieunternehmen u. in dieser Branche engagierte, internat. Investoren hat sich als äußerst erfolgreich herausgestellt. Sowohl in der IT- als auch in der Life-Science-Branche ging es voran; die Beratung von O2 (zu mehreren umfangr. Outsourcing-Projekten) und MediGene erwies sich als dauerhaft. Die VC-Praxis war nie über dieses Marktsegment hinaus engagiert und daher vom allg. Abschwung nicht betroffen.“

M&A

„Klar auf Technologie fokussierte Kanzlei mit starkem Anteil grenzüberschreitender Arbeit (v.a. aus USA).“

Medien, Technologie und Kommunikation, Informationstechnologie

„An appreciated Munich IT law firm, which is often pointed out by competitors as one-of-a-kind due to its international orientated technology approach. Based on its contacts amongst others in the Silicon Valley, the team is often consulted at an early stage regarding new business models, which is shown by the counsel of a US company regarding cloud computing. Web 2.0 and open source are also important areas of counsel, as well as outsourcing projects, often connected with data protection questions. Through new clients the law firm has approached its manifested goal to gain more ground on the German market. In order to succeed more in this goal, the law firm works together with a software company on a product which shall offer technical and legal due diligence from one hand.“

Private Equity and Venture Capital

„The appreciated Munich VC-/IT boutique has established itself as one of the most accredited technology law firms in the Bavarian metropolis and maintains close contacts to US law firms. In fact, a big part of the work takes place across borders. The deal flow is provided by clients such as HS LifeSciences which can fall back on a broad sector expertise.“

The following MLawGroup attorneys were identified as “highly recommended lawyers” in their respective practice areas:

Region of Southern Germany: Rainer Kreifels (Venture Capital, M&A), Dr. Hubert Besner (M&A), Dr. Henning Mennenöh (M&A), Dr. Florian von Baum (IT)

M&A: Rainer Kreifels, Dr. Henning Mennenöh

Information Technology, Media, Technology and Communication: Dr. Florian von Baum

„Geschätzte Münchner IT-Kanzlei, die Wettbewerber häufig wg. Ihres internat. ausgerichteten Technologieansatzes als einzigartig hervorheben. Aufgrund von Kontakten u.a. ins Silicon valley wird das Team häufig frühzeitig zu neuen Geschäftsmodellen konsultiert, was die Beratung eines US-Unternehmens zum Cloud Computing belegt. Web 2.0 u. Open Source sind ebenfalls wichtige Beratungsfelder, ebenso wie die Beratung zu Outsourcing-Projekten, oft verbunden mit Datenschutzfragen. Ihrem erklärten Ziel, im dt. Markt stärker Fuß zu fassen, ist die Kanzlei mit Neumandaten ein gutes Stück näher gekommen. Um hier weiter an Masse zuzulegen, arbeitet sie gemeinsam mit einem Softwareunternehmen an einem Produkt, mit dem die techn. u. rechtl. Due Dilligence aus einer Hand angeboten werden soll.“

Private Equity und Venture Capital

„Die geschätzte Münchner VC-/IT-Boutique hat sich als eine der anerkanntesten Technologiekanzleien in der Bayernmetropole etabliert u. unterhält enge Kontakte zu US-Sozietäten. In der Tat findet ein gr. Teil der Arbeit grenzüberschr. statt. Den Dealflow gewährleisten Mandanten wie HS LifeSciences, die auf umf. Branchenexpertise zurückgreifen können.“

Unter den „häufig empfohlenen Anwälten“ sind folgende MLawGroup Anwälte genannt:

Region Süden: Rainer Kreifels (Venture Capital, M&A), Dr. Hubert Besner (M&A), Dr. Henning Mennenöh (M&A), Dr. Florian von Baum (IT)

M&A: Rainer Kreifels, Dr. Henning Mennenöh

Informationstechnologie, Medien, Technologie und Kommunikation: Dr. Florian von

Private Equity and Venture Capital: Rainer Kreifels

We like to thank very much our clients, friends and other business partners who gave such very favorable recommendations.

Baum

Private Equity und Venture Capital: Rainer Kreifels

Wir danken den Mandanten, Freunden und sonstigen Geschäftspartnern unserer Kanzlei, auf die diese Empfehlungen zurückgehen.

MLawGroup

MLawGroup is a law firm located in Munich, Germany. We advise exclusively technology companies (and their investors) from the following industries

- ICT
- Biotech
- Medtech, including Health Care
- Cleantech
- Automotive

in the following practice areas

- Start-up and Venture Capital
- IP and Patents
- Business and Technology Transactions
- Corporate and Compliance
- Labor and Employment
- Litigation and Arbitration
- Mergers and Acquisitions.

MLawGroup ist eine Anwaltskanzlei mit Sitz in München. Wir beraten ausschließlich Technologieunternehmen (und deren Investoren) aus den Branchen

- ICT
- Biotech
- Medtech, including Health Care
- Cleantech
- Automotive

in folgenden Arbeitsbereichen

- Start-up and Venture Capital
- IP and Patents
- Business and Technology Transactions
- Corporate and Compliance
- Labor and Employment
- Litigation and Arbitration
- Mergers and Acquisitions.

MLawGroup
Maximilianstraße 31
80539 München

RAINER KREIFELS

rainer.kreifels@mlawgroup.de
Tel.: +49 89 24 213 0
Fax: +49 89 24 213 213

>> www.mlawgroup.de

>> www.mlawgroup.de